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  Protokół  nr XVII/07 
 
z obrad XVII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 27 listopada 2007 roku  
w godzinach  1000    - 1425    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 22 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach: 

1) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Ełku Andrzeja 
Orzechowskiego, 

2) wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Ełku, 
3) ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miasta Ełku, 
4) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ełku, 
5) zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok, 
6) zatwierdzenia  taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków na okres od dnia 01 stycznia 2008 roku do dnia  31 grudnia 2008 roku, 
7) określenia wysokości stawki opłaty od posiadania psów, 
8) obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2007 roku, 
9) ustanowienia nagród pn. "Nagroda Prezydenta Miasta Ełku za wyróżniającą się pracę 

dyplomową o tematyce związanej z miastem Ełk”, 
10) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

osiedla „Kajki” w Ełku, na obszarze pomiędzy ulicami A. Asnyka i 
K.K.Baczyńskiego, obejmującego części działek nr 109/3 i 109/4, 

11) przystąpienia Miasta Ełku do Stowarzyszenia „Euroregion Niemen” i przyjęcia jego 
statutu, 

12) likwidacji i przekształcenia zakładu budżetowego  pod nazwą Miejski Ośrodek 
Sportu  i Rekreacji w Ełku w jednostkę budżetową  pod nazwą Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Ełku oraz nadania jej statutu, 

13) powiadomienia o obowiązku lustracyjnym Skarbnika Miasta Ełku. 
 

6. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2008 roku. 
7. Przyjęcie Apelu w sprawie stanu wojennego. 
8. Prezentacja projektu budżetu miasta na 2008 rok. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Oświadczenia i wolne wnioski.  
11. Zakończenie obrad. 
 

 
Do punktu –1- 

Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku. 
Wiceprzewodniczący  Rady  Wojciech Kwiatkowski powitał wszystkich zebranych                      

i otworzył XVII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.    
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 Do punktu –2- 
Wiceprzewodniczący  Rady  Wojciech Kwiatkowski poprosił o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołów nr XVI/07 z dnia 30 października 2007 roku. 
W związku z brakiem zastrzeżeń Wiceprzewodniczący  Rady  Wojciech 

Kwiatkowski stwierdził, że protokół nr XVI/07 z dnia 30 października 2007 roku został 
przyjęty. 

    
Do punktu –3- 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wojciech Kwiatkowski zapytał, czy są jakieś 
wnioski lub uwagi do przedłożonej wcześniej radnym propozycji porządku obrad. 
W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wojciech Kwiatkowski 
poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad; 22 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” radni przyjęli porządek posiedzenia 
jak wyżej.   

 
 Do punktu –4- 
 Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia               
26 października 2007 r. do dnia 21 listopada  2007 r., w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie 
przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie.  

Nie zgłoszono uwag do przestawionej informacji. 
  
Do punktu –5- 

1) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta 
Ełku Andrzeja Orzechowskiego, w załączeniu do protokołu. 

  Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wojciech Kwiatkowski poinformował, że Pan 
Andrzej Orzechowski został wybrany na Posła na Sejm RP i w związku z zakazem 
łączenia mandatu radnego i mandatu posła złożył rezygnację z mandatu radnego Rady 
Miasta Ełku oraz z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta Ełku. Został przygotowany  
projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Ełku 
Andrzeja Orzechowskiego. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Wiceprzewodniczący Rady 
Miasta W.Kwiatkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej;              
22 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym. – jednomyślnie „za” 
radni podjęli Uchwałę Nr XVII/1533/07 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu radnego Rady Miasta Ełku Andrzeja Orzechowskiego. Uchwała                        
w załączeniu do protokołu.  
 

*   *   * 
2) Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Ełku,                        
w załączeniu do protokołu. 
  Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wojciech Kwiatkowski poprosił o zgłaszanie 
kandydatur na przewodniczącego rady. 

 
 Radna Wioletta Paczkowska w imieniu Klubu Radnych PO zgłosiła kandydaturę 
radnego Waldemara Pawła Pieńkowskiego. Przedłożyła wniosek podpisany przez                    
7 radnych. Wniosek w załączeniu do protokołu. 
 
 Radny Tomasz Bińczak w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 
zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Wilczyńskiego. Przedłożył wniosek podpisany 
przez 4 radnych. Wniosek w załączeniu do protokołu. 
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Radny Waldemar Paweł Pieńkowski  wyraził zgodę. 
Radny Krzysztof Wilczyński wyraził zgodę. 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń, innych kandydatur Wiceprzewodniczący Rady 
Miasta W.Kwiatkowski stwierdził zamknięcie listy kandydatów na przewodniczącego 
rady. Następnie zaproponował, aby  Komisja Skrutacyjna, powołana wcześniej z radnych 
w składzie: 

1. Bogusław Wisowaty 
2. Krzysztof Dudzis 
3. Wioletta Paczkowska  

w dniu dzisiejszym pracowała. Radni przez aklamacje propozycję przyjęli. 
 Radni zgłoszeni do pracy w Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgodę. 
 
Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1.Bogusław Wisowaty 
2. Krzysztof Dudzis 
3. Wioletta Paczkowska 

przystąpiła do pracy. 
 
Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania tajnego. 
 Radna Wioletta Paczkowska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej omówiła 
zasady głosowania.  
 Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Radni wg listy obecności 
kolejno podchodząc do stolika, na którym stała urna, dokonywali wyboru, a następnie 
swój głos wrzucali do urny.   
 
Po zakończeniu w/w procedury Komisja Skrutacyjna przystąpiła do ustalenia wyniku 
głosowania. 
 
Protokół z głosowania tajnego sporządzony przez Komisję Skrutacyjną odczytała  
Przewodnicząca Komisji Wioletta Paczkowska, z którego między innymi wynika, iż 
bezwzględną większość głosów, czyli 15 głosów „za” otrzymał Waldemar Paweł 
Pieńkowski i tym samym został Przewodniczącym Rady Miasta Ełku. Protokół Komisji 
Skrutacyjnej w załączeniu. 
  
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wojciech Kwiatkowski potwierdzając 
powyższe głosowanie odczytał Uchwałę Nr XVII/154/06 w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miasta Ełku i poddał pod głosowanie; 22 głosami „za, przy               
0 glosach „przeciw i 0 głosach wstrzym – jednomyślnie „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Wojciech Kwiatkowski złożył gratulacje 
radnemu Waldemarowi Pawłowi Pieńkowskiemu i przekazał dalsze prowadzenie obrad. 
 Radny Waldemar Paweł Pieńkowski podziękował radnym i przeszedł do 
kontynuowania dalszej części przyjętego porządku obrad.  
 

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miasta Ełku, 
w załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski zgłosił wniosek                        
o uzupełnienie projektu uchwały o zapis § 2 z treścią: „Z dniem podjęcia niniejszej 
uchwały, traci moc uchwała Nr I/2/06 Rady Miasta Ełku z dnia 29 listopada  2006 roku w  
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sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miasta Ełku.” Jest to zapis na 
który zwrócił radca prawny i powinien znaleźć się w uchwale. 
 Radny R.Baranowski poprosił wnioskodawców o uzasadnienie niniejszego 
projektu uchwały. 
 Radny Jerzy Czepułkowski  przypomniał, że § 19 Statutu Miasta mówi o liczbie 
Wiceprzewodniczących  1 – 3. W poprzedniej kadencji było 3 wiceprzewodniczących, 
aby zachować ciągłość Klub radnych LiD wnosi ustalenie liczby wiceprzewodniczących 
na 3.  
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej,                    
w zaproponowanym brzmieniu; 14 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw”  i 2 głosach 
wstrzymujących  radni podjęli Uchwałę Nr XVII/155/07 w sprawie ustalenia liczby 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta Ełku. Uchwała  w załączeniu do protokołu.                       
 

*   *   * 
4) Projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ełku,                        
w załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie 
kandydatur na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 
 Radny Jan Wielgat zgłosił kandydaturę radnego Jerzego Mieczysława 
Czepułkowskiego.  Przedłożył wniosek podpisany przez 3 radnych. Wniosek w 
załączeniu do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski na wniosek radnego 
Tomasza Bińczaka ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 
 Po przerwie obrady wznowił  Przewodniczący Rady Miasta Waldemar 
Pieńkowski i ponownie poprosił o  zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta. 
 W związku z brakiem zgłoszeń, innych kandydatur Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski stwierdził zamknięcie listy kandydatów. 
 Radny Jerzy Mieczysław Czepułkowski  wyraził zgodę. 
Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1.Bogusław Wisowaty 
2. Krzysztof Dudzis 
3. Wioletta Paczkowska 

przystąpiła do pracy. 
 Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania tajnego. 
 Radna Wioletta Paczkowska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej omówiła 
zasady głosowania.  
 Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Radni wg listy obecności 
kolejno podchodząc do stolika, na którym stała urna, dokonywali wyboru, a następnie 
swój głos wrzucali do urny.   
 Po zakończeniu w/w procedury Komisja Skrutacyjna przystąpiła do ustalenia 
wyniku głosowania. 
 Protokół z głosowania tajnego sporządzony przez Komisję Skrutacyjną odczytała  
Przewodnicząca Komisji Wioletta Paczkowska, z którego między innymi wynika, iż 
bezwzględną większość głosów, czyli 15 głosów „za” otrzymał Jerzy Mieczysław 
Czepułkowski i tym samym został Wiceprzewodniczącym Rady Miasta Ełku. Protokół 
Komisji Skrutacyjnej w załączeniu. 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski potwierdzając powyższe 
głosowanie odczytał Uchwałę Nr XVII/156/06 w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Ełku i poddał pod głosowanie; 22 głosami „za, 
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przy 0 głosach „przeciw i 0 głosach wstrzym – jednomyślnie „za” radni podjęli uchwałę. 
Uchwała w załączeniu do protokołu. 

*    *   * 
  

5)  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok, w załączeniu 
do protokołu. 
 Prezydent Miasta  T.Andrukiewicz  poinformował, że zmiany w budżecie miasta 
szczegółowo omawiane były w Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego łącznie z 
autopoprawką  przedłożona radnym na piśmie z dnia 21 listopada 2007 r. Pan Prezydent  
wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie dot.  części oświatowej. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała łącznie z autopoprawką.  
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w 
zakresie zadań komisji. 
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie zmiany w budżecie w części dotyczącej 
sfinansowania zakupu szczepionek w ramach Programu Zwalczania i Zapobiegania 
Odrze, Śwince i Różyczce”. 
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem autopoprawki; 21 głosami „za”, przy                
0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XVII/157/07                    
w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny Tomasz Bińczak. 
  

*  *  * 
6)  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 01 stycznia 2008 roku do dnia  31 
grudnia 2008 roku,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Nie wniesiono zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  w sprawie jak wyżej;  19 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 2 głosach 
wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XVII/158/07 w sprawie   zatwierdzenia taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 
01 stycznia 2008 roku do dnia  31 grudnia 2008 roku. Uchwała  w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny Tomasz Bińczak. 

 
*   *   * 

7) Projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawki opłaty od posiadania psów,            
w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta  T.Andrukiewicz zgłosił do przedłożonego projektu uchwały 
autopoprawkę polegającą na zmianie zapisu w  § 4. Prezydent Miasta zawnioskował 
następującą  treść:  „§ 4 Rada Miasta w odrębnej uchwale określi zasady i tryb trwałego, 
nieodpłatnego oznakowania psów polegającego na wszczepieniu pod skórę 
elektronicznego identyfikatora, bądź bezpłatnego szczepienia przeciw wściekliźnie.” 
Następnie Pan Prezydent  wniósł o odjęcie uchwały. 
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 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie wysokość opłaty od posiadania psa.    
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
   Radny Tomasz Makowski w imieniu Klubu Radnych PO zgłosił wniosek, aby 
wprowadzić opłatę od posiadania psów - w wysokości 50,00 zł rocznie od jednego psa. 
 Wywiązała się dyskusja i zgłaszanie wniosków. 
 Radny Idzi Podwojski wnioskował, aby w § 4 wykreślić wyraz „bądź”. 
Uzasadniał między innymi tym, że szczepienie przeciw wściekliźnie jest obowiązkowe. 
 Radny Tomasz Bińczak w związku z wnioskiem o nowej stawce opłaty i nowym 
zapisem § 4 wnioskował o zdjęcie z obrad w dniu dzisiejszym i nie podejmowanie 
uchwały. 
 Radny Zbigniew Jędrkiewicz zgłosił wniosek o  wykreślenie w całości zapisu § 4. 
 Po wyjaśnieniach Zastępcy Prezydenta W.Szelążka, że jeśli w dniu dzisiejszym 
Rada nie podejmie uchwały, to od 1 styczna 2008 roku stawka za posiadanie psa będzie 
wynosiła  0 zł, radny T.Bińczak wycofał wniosek. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie wniosek 
zgłoszony przez radnego T.Makowskiego, dot. wprowadzenia opłaty od posiadania psów 
- w wysokości 50,00 zł rocznie od jednego psa; 16 głosami „za” , przy 4 glosach 
„przeciw” i 1 głosie wstrzym. radni wniosek przyjęli. W trakcie głosowania nieobecny 
radny J.Wielgat. 
 Wniosek zgłoszony prze radnego I.Podwojskiego dot. wykreślenia w § 4  
wyrazów „bądź bezpłatnego szczepienia przeciw wściekliźnie.” ; za głosowało 4, przeciw 
8 wstrzymało się od głosu 7. Radni wniosek odrzucili. 
Wniosek zgłoszony prze radnego Z.Jędrkiewicza dot. wykreślenia w § 4 w całości;                 
za głosowało 3, przeciw 11 wstrzymało się od głosu 7. Radni wniosek odrzucili. 
 Następnie Przewodniczący RM W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  w sprawie jak wyżej, uwzględniający przegłosowany i przyjęty wniosek dot. 
wysokości opłaty;  11 głosami „za”, przy  4 głosach „przeciw” i 7 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XVII/159/07 w sprawie  określenia wysokości stawki opłaty 
od posiadania psów.   Uchwała  w załączeniu do protokołu.     
 

*   *    * 
8) Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych 
trzech kwartałów 2007 roku,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.szelążek omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XVII/160/07 w sprawie  obniżenia średniej ceny 
skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2007 roku. Uchwała  w załączeniu 
do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Makowski  
 

*   *   * 
9) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia nagród pn. "Nagroda Prezydenta Miasta Ełku 
za wyróżniającą się pracę dyplomową o tematyce związanej z miastem Ełk”,                       
w załączeniu do protokołu. 
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 Prezydent Miasta  T.Andrukiewicz  omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pienkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały    w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XVII/161/07  w sprawie ustanowienia nagród pn. 
"Nagroda Prezydenta Miasta Ełku za wyróżniającą się pracę dyplomową o tematyce 
związanej z miastem Ełk”. Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecny radny T.Bińczak.      
 

*    *     * 
10) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla „Kajki” w Ełku, na obszarze pomiędzy ulicami 
A. Asnyka i K.K.Baczyńskiego, obejmującego części działek nr 109/3 i 109/4,                       
w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  W.Szelążek  omówił. Przypomniał, że Rada Miasta 
podjęła taką uchwałę, ale Wojewoda Warmińsko – Mazurski w trybie nadzoru uchylił               
w całości, ze względu na zapis dot. publikacji w Dzienniku Urzędowym. Uchwała została 
poprawiona i w dniu dzisiejszym Zastępca Prezydenta wnosi o podjęcie. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu  Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pienkowskii poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej;  20 
głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr 
XVII/162/07  w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla „Kajki” w Ełku, na obszarze pomiędzy 
ulicami A. Asnyka i K.K.Baczyńskiego obejmującego części działek nr 109/3 i 109/4. 
Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecna radna 
W.Paczkowska. 
 

*   *   * 
11)Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Ełku do Stowarzyszenia „Euroregion 
Niemen” i przyjęcia jego statutu, w załączeniu do protokołu. 
  Prezydent Miasta  T.Andrukiewicz omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XVII/163/07 w sprawie  przystąpienia Miasta 
Ełku do Stowarzyszenia „Euroregion Niemen” i przyjęcia jego statutu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni: W.Paczkowska i J.Wielgat. 
 

*   *   * 
12) Projekt uchwały w sprawie likwidacji i przekształcenia zakładu budżetowego  pod 
nazwą Miejski Ośrodek Sportu  i Rekreacji w Ełku w jednostkę budżetową  pod nazwą 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Ełku oraz nadania jej statutu,  w załączeniu do 
protokołu. 
 Prezydent Miasta  T.Andrukiewicz omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 

 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje: 
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała. 
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> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja nie zaopiniowała ze względu na usterki formalne w projekcie 
uchwały. 
 Prezydent Miasta  T.Andrukiewicz poinformował, że ostateczna wersja tekstu z dnia 
26.11.2007 r., którą radni otrzymali, zawiera uwagi i wnioski zgłoszone przez Komisję 
Budżetową i Rozwoju Gospodarczego.  
   Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 

  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XVII/164/07 w sprawie likwidacji i przekształcenia zakładu 
budżetowego  pod nazwą Miejski Ośrodek Sportu  i Rekreacji w Ełku w jednostkę 
budżetową  pod nazwą Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Ełku oraz nadania jej 
statutu. Uchwała  w załączeniu do protokołu.  
 

*  *  * 
13) Projekt uchwały w sprawie powiadomienia o obowiązku lustracyjnym Skarbnika 
Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 
      Sekretarz  Miasta M.Radziłowicz poinformował, że na podstawie art. 56 ust. 2 
ustawy z dnia 18 października 2006r. o ujawnianiu informacji  o dokumentach organów 
bezpieczeństwa państwa z lat 1944 – 1990 oraz treści tych dokumentów  (Dz. U. z 2007r. 
Nr 63, poz. 425 z późn.zm.) - organ powołujący powinien powiadomić Skarbnika Miasta 
Ełku Pana Jarosława Wróbla  o obowiązku złożenia oświadczenia  o pracy w służbie w 
organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z nimi  w okresie od dnia 22 lipca 
1944r. do dnia 31 lipca 1990r. oraz  poinformować o skutku niedopełnienia tego 
obowiązku.  
     Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
    Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  w sprawie jak wyżej;  21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.  radni podjęli Uchwałę Nr XVII/165/07 w sprawie powiadomienia o 
obowiązku lustracyjnym Skarbnika Miasta Ełku. Uchwała  w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecny radny Tomasz Bińczak. 
 
Do punktu -6- 
 Projekt  planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2008 roku,   w załączeniu 
do protokołu. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wielgat zapoznał z propozycją tematów 
do  planu pracy, który sporządziła Komisja Rewizyjna.   
 Radny R.Baranowski zgłosił wniosek o umieszczenie w planie pracy tematu dot.  
kontroli realizacji umowy zawartej z firmą ABITT Solo w zakresie utrzymania zieleni 
miejskiej. Zaproponował umieścić temat w punkcie 3 zamiast punktu - Prawidłowość 
stosowania zasad wynagradzania w 2 wybranych spółkach ze 100% udziałem miasta. 
 Radny W.Kwiatkowski proponował pozostawienie punktów zaproponowanych z 
Komisji Rewizyjnej, a punkt zgłoszony przez radnego R.Baranowskiego dopisać jako 
kolejny. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wielgat poinformował, że po 
konsultacji z członkami komisji Rewizyjnej wnioskuje o zamianę tematów w punkcie 3 – 
przyjąć wniosek radnego R.Baranowskiego. Temat - Prawidłowość stosowania zasad 
wynagradzania w 2 wybranych spółkach ze 100% udziałem miasta przełożyć na                 
II półrocze 2008 roku. 
 Powyższy wniosek radni przyjęli w głosowaniu; 16 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciw” i 5 głosach wstrzym. W trakcie głosowania nieobecni radny T.Bińczak.  
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 Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 
przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2007 roku, z tematami: 

1. Kontrola monitoringu miejskiego. 
2. Opiniowanie wykonania budżetu Gminy Miasta Ełku za rok 2007, uchwalenie 
wniosku w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Ełku. 
3. Kontrola realizacji umowy zawartej z firmą ABITT Solo w zakresie utrzymania 
zieleni miejskiej. 
4. W przypadkach szczególnych Komisja podejmie kontrole doraźne po uprzednim 
uzgodnieniu z Przewodniczącym Rady Miasta na podstawie pisemnego 
upoważnienia. 

 Radni głosując; 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 2 głosach wstrzymujących 
przyjęli plan pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2008 roku z tematami jak wyżej.       
W trakcie głosowania nieobecni radni T.Bińczak, I.Podwojski.  
 
 
Do punktu -7- 
 Projekt Apelu w sprawie stanu wojennego, w załączeniu do protokołu. 
Rezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił projekt niniejszego apelu, uzasadnił potrzebę      
i celowość  podjęcia.  
        Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że projekt niniejszego 
apelu uzgodniony został z wszystkimi Klubami Rady, odczytał treść. 
   Nie zgłoszono formalnych wniosków. 

  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski stwierdził, że Rada Miasta  przyjęła 
zaproponowaną treść apelu. Apel w sprawie stanu wojennego, w załączeniu do protokołu. 
 
Do punktu -8- 
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zaprezentował w wersji multimedialnej 
projekt budżetu miasta na rok 2008. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski zaproponował, aby w dniu 
dzisiejszym nie podejmować dyskusji. Zaproponował, aby dyskusję i zgłaszanie 
wniosków do przedstawionego projektu budżetu miasta na rok 2008  przenieść do 
poszczególnych komisji. 
 
Do punktu -9- 
 Radny Adam Zawadzki podniósł kwestię podwyżki czynszu w mieszkaniach  
komunalnych. Radny zadaje pytanie, czy Prezydent Miasta wydał już zarządzenie 
dotyczące 20 groszowej podwyżki czynszu, który wynosiłby po podwyżce nie 3,00 zł,             
a 2,80 zł za m2 ? 
 
 Radny Tomasz Makowski nawiązując do zapytania radnego A.Zawadzkiego 
zwrócił uwagę na projekt pisma, w którym mieszkańcy są informowani o podwyżce 
czynszu. Radny prosi, aby pismo informujące o podwyżce było zredagowane w sposób 
jasny i czytelny dla mieszkańców.  

 
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi na 
zgłoszone  interpelacje. Pan Prezydent poinformował, że w trakcie dyskusji z 
pracownikami nad stawkami czynszu, podjął decyzję o wzroście opłaty o 40 groszy z 
poziomu kwoty 2,60 zł do kwoty 3,00 zł. Po dyskusjach i wnioskach radnych, którzy 
wyrażali opinię mieszkańców oraz biorąc szereg argumentów, które zostały  
przedstawiane,  Pan Prezydent postanowił zmienić zarządzenie w tym zakresie i zejść na 
kwotę 2,80 zł za m2.  Ponadto Pan Prezydent przypomniał, że przez  kilka ostatnich lat 
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nie było wzrostu cen, przez co w tym roku trzeba było drastycznie podnosić stawki. Aby 
zapobiec na przyszłość takiej sytuacji,  Pan Prezydent uważa, że znośniej jest przyjąć                     
w ciągu roku podwyżkę o wzrost inflacyjny lub niewielki procent wzrostu, niż 
drastyczny wzrost cen po kilku latach, co było i jest niezrozumiałe dla mieszkańców 
naszego miasta oraz niektórych przedsiębiorców.  
 
 
Do punktu -10- 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar  Pieńkowski poinformował: 
– wpłynęło pismo Wójta Gminy Ełk informujące o konsultacjach społecznych                       

w sprawie zmiany granic administracyjnych Gminy Ełk wraz z uchwałą Rady Gminy 
Ełk w sprawie opinii dot. zmiany granic administracyjnych Gminy Ełk, 

– wpłynęło oświadczenie Rady Gminy Ełk dot. zakończenia konsultacji społecznych na 
terenie Gminy Ełk.  
Powyższe pisma znajdują się w Biurze Rady Miasta i można się z nim zapoznać. 

 
 Radny Romuald Baranowski przypomniał, ze na ostatniej sesji radni zostali 
poproszeni   o włączenie się i większe zaangażowanie przy przeprowadzaniu  konsultacji  
w sprawie rozszerzenia granic miasta. Otrzymali stosowne formularze. Radny zadaje 
pytanie, czy jest możliwa informacja jak radni wywiązali się z tego i po ile zebrali 
podpisów ? 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Wojciech Kwiatkowski przypomniał, że na 
ostatniej sesji zwrócił uwagę na problem budowy promenady miejskiej i panujący 
bałagan. Radny podziękował za otrzymaną odpowiedź, z którą do końca się nie zgadza. 
Otóż po zgłoszeniu panującego bałaganu, następnego dnia teren został uporządkowany. 
Pan Prezydent pisze, że nie stwierdził bałaganu poza pojedynczymi kostkami 
betonowymi wrzuconymi do jeziora w ilości około 50 sztuk. Radny prosi, aby na 
przyszłość Pan Prezydent przedstawiał rzetelną informację. Dodał, że intencją zgłoszenia 
wniosków jest zasygnalizowanie istniejących problemów.  
 
 Radny Bogusław Wisowaty w nawiązaniu do pism Wójta Gminy Ełk  w sprawie 
przeprowadzonych konsultacji w gminie, poinformował jak te konsultacje odbywały się 
we wsi Mrozy. Otóż pracownicy Gminy Ełk informowali mieszkańców błędnie, że wieś 
Mrozy ma być włączona do  miasta. Jeśli jakiś mieszkaniec chciał wyrazić opinię 
pozytywną za włączeniem terenów wiejskich do miasta, to nie mógł wpisać się na listę.  
 
 
 
Do punktu -11- 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Waldemar  
Pienkowski zamknął obrady XVII sesji Rady Miasta w dniu  27 listopada 2007 roku                        
o godzinie 1425 . 
 
 
Protokołowała:  
              Przewodniczył obradom: 
Elżbieta Liziewska 
               Waldemar Paweł Pieńkowski 


